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Bg 751 – 7121

Ordförande: 

Kvillebyns Sportklubb 
457 43 Fjällbacka 

   

Bg.  medlemsavg. 5639-4117 

Arne Långövik, tel. 070-227 44 30 

Sektioner och kontaktpersoner: 
Orientering: Magnus Danielson, 073-940 02 42 
Bordtennis:   Gunnar Norderby, 076-398 17 36 
Motion: Monika Ljungberg, 073-993 07 05 

************************************************* 
Nr 1 
2025              Årg. 51 
********************************************* 
 Ordföranden har ordet. 
Då var det återigen dags att summera det gångna året, året 2024.  
Styrelsen har haft 7 protokollförda möten och årsmöte,  
Sektionsmöten har också hållits under året i BT, OL och 
Motionssektionerna. 
Tävlings och kartkommittén i orientering har under 2024 hållit 6 
möten och 7 tävlingsmöten för DM 2024 och 1 uppstartsmöte för 
Kvillebyns klassiska 2025. 

I år är vi 191 medlemmar och det är en liten nedgång från tidigare 
år. Vi tappar några äldre stödmedlemmar och vi vet inte om man 
glömt betala årsavgiften eller om man valt att avsluta 
medlemskapet i klubben.  
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Klubben har under året haft bra tränings tävlingsdeltagande både i 
orienteringen och bordtennisen, där vi märk av ”Truls” effekten.
Klubbens arrangemang har i år varit: 
DM medel och långdistans i orientering. 
Medarrangör till trailloppet Bohusläns Bästa. 
BT tävling i Hamburgsund. 
Skogspromenader vår och höst. 

Motionssektionen har under året genomföra 6 st skogspromenader. 
Ett stort tack till banläggarna som gör det möjligt att arrangera 
promenaderna! 

Vad händer 2025: 
Kvillebyns klassiska i Fjällbacka söndag den 13 april. 
Den 11 oktober är vi medarrangörer till trailloppet Bohusläns 
Bästa. 
2025 hoppas vi blir ett lika bra tränings och tävlingsår som 2024! 

2025 kommer vi att höja medlemsavgiften något då vi inte höjt på 
många år. Kvillebyns SK jobbar aktivt för att barn och ungdomar 
ska ha så låg kostnad som det går för att deltaga i tränings och 
tävlingsaktiviteter. 
Vi hoppas att alla medlemmar är kvar även detta år i klubben, och 
om vi hjälps åt att ”ragga” nya medlemmar och stödmedlemmar så
kanske vi når 200 medlemmar, för vi behöver er alla och ert stöd 
för att driva vår verksamhet. 

Ett STORT TACK till alla funktionärer och ledare som gör 
detta möjligt! 

Arne Långövik, ordförande 
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Årsmöte med Kvillebyns Sportklubb 2024. 

Klubbens årsmöte hölls den 29 februari  med 13 medlemmar 
närvarande.  

Boklut och verksamhetsberättelse föredrogs och klubben har en  
god ekonomi,  men medlemsantalet hade minskat något till  185 
medlemmar. 

 När man kom till valen så omvaldes Arne Långövik som 
ordförande och som ledamöter omvaldes  Gunnar Norderby och  
Helen Blad, båda på två år. Eric Andersson och Carina Fransson 
har . har ett år kvar av mandattiden.    
Som styrelsesuppleanter nyvaldes Erik Treier på två år och  
Magnus Danielsson på ett år. 

Sektionsstyrelser 
Bordtennis:  Lennart Hedin , Henrik Mogart, Karl-Rune Pettersson, 
Gunnar Norderby, Hans-Peter Olsson, Stig Eklöf , Jacob Agertoft 
och Erik Andersson.  
Orientering:  Magnus Danielson, Mats Hugoson, Jimmy 
Brinkenberg, Helen Blad och Pia Hedin.  
Motion: Monika Ljungberg, Ing-Marie Alfredsson, Gunnel 
Turpeinen och Hans Aronsson 

 Som revisorer omvaldes Håkan Andersson och nyvaldes Uno  
Aronsson efter Kent Olofsson som avsagt sig. Som ersättare valdes 
Mats Hugoson och Ragnar Johansson.  
Till valberedning valdes på 3 år Kerstin Burman. Övriga valda är 
Hans-Peter Olsson 2 år och Lars Karlsson 1 år och samman-
kallande. 
Medlemsavgiften som varit oförändrad i många år beslutades höjas  
för 2025  enligt följande: ungdomar upp till och med 16 år - 150 kr, 
vuxna aktiva - 300 kr, ”passiva-stödmedlemmar” som inte deltar i
någon av klubbens kostnadsfria aktiviteter är oförändrat - 100 kr. 

Mötet avslutades med ett trevligt samkväm.. 
__________________ 
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Årets Medlem 
Styrelsen har beslutat att priset "Årets medlem" för 2024 skall 
tilldelas Eric Andersson och Erik Treier, 
Båda kom med i klubbens bordtennisverksamhet på 90-talet och 
sedan har det varit några mellanår för studier och arbete. Eric A är 
sedan några år ungdomsledare i bt  och  Erik T kom in och hjälpte 
till förra året. 

 Efter de framgångar som de svenska bordtennisspelarna gjorde i 
OS har det blivit lite av ”pingisfeber” och vi har fått många nya
medlemmar och det har varit ett tufft jobb att ge alla möjlighet att 
få spela och där har de båda ställt upp och lagt ner ett stort arbete 

Årets medlem har utdelats sedan 1982, här är de som erhållit 
priset senast: 

2010 A-laget i bordtennis Seger i div 4, bt 
2011 Stig Niklasson ledare orientering 
2012 Carina Wedin motion 
2013 Mats Hugosson ledare orientering 
2014 Stig Eklöf ledare bordtennis 
2015 Christian Kaldén orientering 
2016 OL-sektionen arrangerat VM 
2017 Mats Thuresson ledare bordtennis 
2018 Lars Karlsson ledare bordtennis 
2019 Lennart Hedin ledare bordtennis 
2019 Mikael Gustavsson ledare bordtennis 
2020 Ingen utdelning 
2021 Carina Fransson Kassör 
2022 Jacob Agertoft o Sebastian Fred ledare bordtennis 
2023 Jimmy Brinkenberg orientering 
_________ 

Rapport från motionssektionen 
Vi har arrangerat 8 promenader under 2024, 4 i april och 4 i 
oktober. Vädret var väl lite si och så och det var blött i markerna. 
Deltagarna hade dock gott humör och kämpade bra med både 
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frågor, regn och blåst. 

Vårens promenader startade på Valön, Rörviks Camping, Kville 
Bygdegård samt Fåglekärr. Totalt startade 251 personer, vilket ger 
ett genomsnitt på 63 personer per promenad. 

Under hösten startade 245 personer (61 per promenad i 
snitt).Promenaderna utgick från Grind, Hjälpestens Gård, 
Fjällbacka och Stora Jore Torp. 

Ett stort tack till alla banläggare som ställt upp under året, fina 
promenader och kluriga frågor! Förhoppningsvis får vi upptäcka 
nya platser under 2025. Är någon intresserad av att vara 
banläggare, hör av er till någon i motionssektionen! 

Tack också till alla er som promenerat! 

Motionssektionen 
Hans Aronsson, Monica Ljungberg, Gunnel Turpeinen, Ing-Marie Alfredsson 
------------- 

Uppsving i pingis ! 
Vårsäsongen 2024 
Eftersom det är ett år sedan senaste numret av Kontakten kom ut 
skall vi här försöka skildra vad som hänt sedan sist även om det 
blir två olika spelår. 
Träningarna fortsatte under våren med Jacob Agertoft, Sebastian 
Fred och Eric Andersson  som ledare för ungdomsgrupperna 
medan Gunnar Norderby basade över de lite äldre. Vi fick 
begränsa träningarna till en gg/vecka då det blev för dåligt intresse 
för två dagar. 
Avslutande säsongen 2023-24 slutade Kvillebyns A-lag på en 
femteplats i division 4. Pga mindre antal anmälda lag hade serierna 
slagits samman och det blev en serie med tio lag som spelades som 
enkelserie, något som inte uppskattades av deltagarna. Bästa 
spelare i Kvillebyns  lag var Johan Tobiasson med 18-8 i kvot. 
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Sluttabell. Div 4, Västra 
Skövde 9   8  0  1  70-31  16 
Vänersborg 9   7  1  1  67-36  15 
Bullaren 9   5  2  2  60-57  12 
Larv 9   5  1  3  58-40  11 
Kvillebyn 9   4  2  3  60-51  10 
Svanesund C 9   3  2  4  56-51   8 
Ed B 9   2  1  6  47-64   5 
Stenungsund B 9   2  1  6  43-63   5 
Trollhättan C 9   1  3  5  38-67   5 
Munkedal D 9   1  1  7  28-67   3 

BD- touren 
Den 9 mars spelades fjärde deltävling i Svanesund. Från klubben 
deltog sex ungdomar och bäst lyckades Alwin Pålsson och Märta 
Sandin som blev 3:a i div 5 resp div 7. 
Vårens sista deltävling spelades i Ed den 13 april och där deltog sex 
ungdomar och Edvin Arvenberg avslutade säsongen med att vinna 
div 4. 
Vi har en duktig flicka i 10- åriga Märta Sandin som under våren 
segrade i F10 i Odencup, Falköping och blev 2:a vid Sundaspelen i 
Stenungsund. Hon har också med framgång deltagit i tävlingar i 
Norge men då representerar hon Haldens BTK.  

Klubbmästerskapen spelades i mars och gav följande resultat. Av 
olika anledningar blev det färre ungdomar som deltog i år.  
Herrsingel  Herrdubbel (lottade par) 
1. Erik Treier 1.Erik Treier/Jacob Agertoft
2. Johan Tobiasson 2. Eric Andersson/Erik Agertoft
3.Claes Persson 3.Johan Tobiasson/Håkan Anderssonic
4. Eric Andersson 4, Claes Persson/Vincent Samzelius

Oldboys, 35 Oldboys dubbel(lottade par) 
1. Erik Treier 1. Erik Treier/ Håkan Andersson
2. Johan Tobiasson 2. Eric Andersson/ Jacob Agertoft
3, Claes Persson 3. Claes Persson/Uno Aronsson
4. Eric Andersson 4,Johan Tobiasson/Henrik Fredriksson
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Pojkar/Flickor Pojkar/Flickor nybörjare 
1. Edvin Arvenberg 1.Inez Treier
2. Hjalmar Arvenberg 2.Lisa Treier
3. Alwin Pålsson 3. Noah Andersson
4. Ceasar Norinder
5, Märta Sandin

Höstsäsong med ”Truls”effekt
Vi startade upp med träningarna i början av september med Eric 
Andersson, Erik Treier och Jacob Agertoft som ledare för 
ungdomarna medan Gunnar Norderby leder de lite äldre. 
Efter de fina bt framgångar som  Sverige fick vid OS har det under 
hösten varit lite av ”pingisfeber”  och det har vi känt av även i vår
klubb där vi haftr fulla grupper på träningarna två gånger i veckan 
och vid en del tillfällen har vi har fått sätt upp extra bord för att ge 
möjlighet till att få spela. 
A-laget
Årets serie är betydligt trevligare än föregående säsongs, och i år är 
det dubbelmöten.  
Laget ligger på en sjunde plats i tabellen när drygt halva 
serien spelats men det är en jämn serie och stora möjligheter 
att avancera några platser. I höstens matcher har Erik Treijer, 
David Nyqvist, Johan Tobiasson, Linus Mogart, Lucas 
Mentzer och Eric Andersson deltagit.  

 Aktuell tabell, Div 4, Nordvästra 
Larv 8   5  3  0  61-44  13 
Uddevalla  8   6  0  2  58-38  12 
Örslösa-Söne 8   3  2  3  51-49   8 
Stenungsund B 8   4  0  4  48-46   8 
Bullaren 8   2  2  4  46-54   6 
Ed B 8   2  2  4  49-58   6 
Kvillebyn 8   2  2  4  46-56   6 
Lidköping 8   1  3  4  43-57   5 
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Pingistävlingen BD-touren i  den 19 oktober 
Så var det återigen dags för den uppskattade deltävlingen  BD-
touren, där vi stod som arrangör av första deltävlingen  i 
Hamburgsund.  BD-touren är en breddtävling i bordtennis i 
åldrarna 8-17 år där deltagarna indelas i divisioner efter spelstyrka 
och där tjejer och killar möter varandra.Tävlingen blev mycket 
lyckad tack vare en stor och rutinerad arrangörsstab.  Det är 
mycket planering och arbete för att allt skall lyckas, dels 
administrativt med lottning mm, sedan skall tävlingslokalen göras 
iordning och bord och materiel köras från Kville, kioskförsäljning 
skall ordnas, domare och funktionärer, och sedan skall allt plockas 
ner och köras tilllbaks. Ett stort tack till alla som ställer upp så vi 
kan genomföra tävlingen.  
108 ungdomar var anmälda till tävlingen varav 15 från klubben  
och för dom flesta var det premiärtävlng. Bästa placeringar fick vi i 
Div 4 där Albin Larsson och Hjalmar Arvenberg blev 2:a  resp 3:a.  

Vi har varit representerade med många ungdomar på BD tour 
tävlingarna  den 7 december i Svanesund  och den 24 januari i 
Munkedal.  I Svanesund blev Hjalmar Arvenberg 5:a i div 4 och 
Lisa Treier 3:a i div 16 och i Munkedal slog Hjalmar till och vann 
div 4, medan storebror Edvin blev 4:a i div 3. 

Ungdomsserie  
Efter flera år av skralt intresse för ungdomsserier så gjordes i höst 
en satsning från distriktet för att man skulle få fler lag och det blev 
en höstserie med sex lag som spelades som enkelserie och två av 
lagen var från Kvillebyn. Det blev tuffa matcher där Skärhamn 
segrade före Uddevalla och Trollhättan medan våra lag 
tillsammans med Dalen delade på platserna på den nedre halvan. 
Det blir en ny serie nu under våren och nu har Stenungsund 
tillkommit så det blir sju lag. Det är hårt motstånd men lärorikt för 
våra ungdomar. 
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Vårat första lag, fr v Hjalmar Arvenberg, Märta Sandin, Edvin Arvenberg. 

Pingisträning 65 plus 
I samarbete med  SPF Kvillebygden har vi startat 
pingisträning i  bygdegården för pensionärer, det är ett 
projekt inom Svenska Bordtennisförbundet som startats för 
att få pensionärer att träna o röra på sej och umgås och ha 
roligt. KSK är utsedd som pilotförening och Monica 
Erlandsson från Varekil som är ledamot av SBTFs styrelse 
har varit processledare.  
Projektet beräknas avslutas i januari sen fortsätter vi på egen 
hand. Som avslutning åkte vi till Munkedal och såg på pingis 
på elitnivå, kanske lär dom oss något! Munkedal spelar i 
högsta ligan.   
Vi har varit mellan 8-12 personer på våra träningar ,väldigt 
jämt fördelat mellan tjejer o killar! Träningarna börjar vi med 
lite uppvärmning ,för att mjuka upp oss, det knakar härligt i 
kroppen    i början, det försvinner snart! Sen kör vi lite 
bollning, backhand, forehand kanske lite serv övningar, det 
som kommer sen är ju MATCHER då börjar allvaret, många 
jämna spännande set, man räknar ju till 11 nu istället för 
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21,och två servar istället för 5 som de va tidigare. Efter 
trekvart ca behöver vi ju vätskepaus, kaffe, vatten med 
ibland gott hembakt, som avslutning brukar vi spela lite 
dubbelmatcher, blir lite svårare, man måste ju flytta på sej 
för att inte stå i vägen! Det brukar gå väldigt bra, eleverna är 
träningsvilliga o lätt för att lära! Många har ju spelat för inte 
så länge sen, mellan 30 till 50 år sen bara. Seniorpingisen har 
växt väldigt i Sverige, finns ju både DM, SM och VM, även 
serier och pensionärstour. Vi har en medlem i klubben Stig 
Eklöf som har varit o spelat VM i Las Vegas, USA, för några 
år sedan så vi har något och kämpa för. Ev åker vi till 
Bullaren och utmanar, dom har startat en liknande grupp där.  
Efter ett bra träningspass säger vi tack  o hej och ses nästa 
torsdag, tre torsdagar i månaden, Monica Erlandsson var med 
vid en träning, hon blev imponerad av att vi va så många och 
så träningsvilliga! 
Med pingishälsningar tränaren Lasse. 
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Träningsdag för ungdomar 
Den 3/1 startade vi upp det nya året med en träningsdag i Kville 
bygdegård. Deltagarna, som var tolv till antal, fick en blandning av 
träning, lek och utmaningar. En höjdpunkt var tagandet av 
teknikmärket, där alla fick möjlighet att testa sina färdigheter och 
ta ett märke. Till lunch serverades det pizza.  

Nåra av ungdomarna intar iunchen 

Sammanfattningsvis var det en inspirerande och rolig dag fylld av 
aktivitet, gemenskap och lärande för alla som deltog.  

  Många sponsrar BT 
Sponsortavlan som finns i bygdegården och som också fanns med 
vid BD touren i Hamburgsund i höstas är uppdaterad för året. 
Vi har nu också köpt in nya tävlingsdräkter där Sparbanken 
Tanum, Preem, Skutan och Marcus Kinhult bolag Golf Ciceronen 
sponsrat.  Ett stort tack till sponsorerna för bidragen som är ett stort 
stöd för ungdomsverksamheten
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. 
___________________ 

Tävlingsprogram för våren -25 
1-2/3 Lekstorps Vårpool, Gråbo
6/3     Pensionärstouren, Götene
8/3 BD-tour, Svanesund
15/3 A-lag sammandrag, Kville
16/3   Ungdomsserien, Skärhamn
22/3 KM ungdom
25/3   A-lag sammandrag, Stenungsund
12/4    BD tour, Ed
22/4 Avslutning i bygdegården
10/5   BD tour, Trollhättan
________________ 
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Bingolotto och Svenska Spel 
Med jämna mellanrum "ramlar" det in pengar på klubbens 
konto från Bingolotto och från Svenska Spel. 
Vi säljer inte bingolotter aktivt för tillfället men om man 
prenumererar på lotter kan man uppge klubben som 
förmånstagare och vi får en liten provision. Detta har några 
av våra stödjare gjort och det är vi mycket tacksamma för. 
Svenska Spel delar varje år ut stora belopp till föreningar. 
När man tippar eller deltar i något av Svenska Spels olika 
spel kan man välja en förening man vill stödja och en liten 
provision tillfaller den föreningen. Detta kostar inte den som 
spelar något men blir en bra extraslant för föreningslivet och 
vi är mycket tacksamma för de som "kryssat" klubben. Man 
kan välja mellan KSK orientering eller KSK bordtennis eller 
bara klubben så går det till den gemensamma kassan. 
Tack till alla som stödjer klubben när man spelar ! 
_____________ 

”Minibord” till Hamburgsundsskolan
Svenska Bordtennisförbundet hade i  höstas ett  projekt 
”Pingisfeber” där föreningarna fick möjlighet att söka bidrag
för ett bordtennisbord till en närskola. 
I samråd med skolans gymnastiklärare ansökte vi om ett bord 
till Hamburgsundsskolan och det blev beviljat ett 
”Minibord”.  Bordet  har blivit mycket uppskattat av
eleverna och  används flitigt och kan säkert bidra till att 
intresset för bordtennis ökar. 
________________ 
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NNyyaa  oorriieenntteerriinnggsskkaarrttoorr  öösstteerr  oomm  FFjjäällllbbaacckkaa  
oocchh  ppåå  TTeeggeenn  ii  BBuullllaarreenn    
Mark att springa på och en karta över det området är en 
förutsättning för orientering som sport. Så det första som behöver 
fås till är att hitta det lämpliga området och därefter få okej från 
berörda markägare och myndigheter innan kartan kan börja ritas. 
Därefter är det dags att lösa finansiering för att kunna genomföra 
projektet. Glädjande nog så var det under våren tävlingspremiär på 
Kvillebyns nya karta i Fjällbacka som ni kan läsa mer om i en annan 
del av Kontakten. Jimmy Brinkenberg, som ritat kartan i Fjällbacka, 
ligger också bakom Kvillebyns nya karta på Tegen i Bullaren som 
görs i samarbete med Bullarens GoIF. Detta efter att markägare 
ställt sig positiva till att det nu också ska gå att orientera i området 
som sedan tidigare är känt för bland annat skidspår i Bullarens 
GoIF:s regi och Vitingeleden som är en vacker vandringsled utmed 
Kynne älv. Projektet beviljades bidrag från både "Ett hållbart 
Bohuslän" och Tingvallsfonden vilket gjorde att den första delen 
kunde färdigställas under sommaren. Träningspremiären i augusti 
blev lyckad med bra väder och många löpare där det efter målgång 
bjöds på korv med bröd. Arbetet pågår med att få färdigställt hela 
kartan och att därefter få planerat in den första tävlingen.   

/Peder 

DDMM  mmeeddeell//llåånnggddiissttaannss  22002244  
Kvillebyns SK arrangerade DM i orientering helgen den 24 - 25 
augusti. Lördag den 24 augusti var det medeldistans i på 
Ödsmålskartan i Fjällbacka och på söndag var det långdistans i 
Tanumshede på Tanumskartan. 

FFrreeddaagg  eefftteerrmmiiddddaagg  ––  kkvväällll  bblleevv  ddeett  ddrraammaattiisskktt  
Fredag den 23/8 klockan 9:00 träffades vi för uppbyggnad av 
arenan, vi var 8 st. Vi var på Leanderssons gärde bakom Nils-Ingvar 
Carlssons gård och de sista dagarnas regn hade gjort det mycket 
blött och lerigt. Inte nog med det så har SMHI varnat för stormbyar 
senare i eftermiddag och kväll. Vi bestämde att vi sätter upp tälten 
och att vi måste förankra dessa väl. Snitsling för upplopp mm, där 
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satte vi bara upp stakkäppar och vi sätter upp snitslarna i morgon. 
Vid 15 tiden var vi klara och då började det blåsa mer och mer. Jag 
stannade kvar ett par timmar och förankrade ännu mer med alla 
rep som vi hade.  

Vid 19 tiden när jag sitter hemma så ser jag att havet bara ”ryker”
och vinden har ökat till full storm på 27 m/s med 32 m/s i byarna. 
Strax före 20.00 åker jag ner till arenan för att kontrollera och 
upptäcker att ett av de stora tälten har blåst iväg 60m och sitter i 
skogskanten runt en björk. Jag ringer till Ragnar och Bertil 
Johansson som kommer ner och hjälper mig att ”bärga” tältet. Två
av benens fästen blev krökta och vi kunde nu inte använda detta 
tält mer under helgen. 

Lördag morgon strax före 06:00 diskuterar jag och Anders Hansson 
hur vi kan lösa sekretariatet nu när vi är ett tält kort. Anders åker 
hem och hämtar hästtransportsläpet som vi kan ha 
datautrustningen i och så sätter vi upp ett mindre tält. Vi sätter 
också upp speakertältet. Vi gör klart resten av arenan med snitslar 
mm och när de första tävlande kommer vid 9-tiden är vi klara. 

När första starten går kl 10:30 är solen framme och vinden är 
måttlig och det blev en fin tävlingsdag. Det var 191 startande på 
denna medeldistans som också var den sista etappen av BDOF:s 
ungdomsserie 2024. 
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Målområdet på arenan i Fjällbacka 

Efter avslutad tävling och prisutdelning plockades allt ner och 
packades på släpvagnar för transport och uppbyggnad imorgon 
bitti kl 06:00 i Tanumshede.  

Stort tack till Kjell Leandersson som hjälpte till att bygga upp på 
fredag och under hela tävlingsdagen på lördag och till Nils-Ingvar 
Carlsson som vi fick ta el ifrån. 

Långdistansen på söndag i Tanumshede hade arena vid 
Hedeförskolan. Det blev en lugnare dag, vädermässigt, och 
tävlingen löpte på som den skulle. Här fick vi ha två startplatser för 
att banlängden skulle passa både längre och kortare banor och de 
längre banorna hade vägpassage vid Tanums ridskola. Här var det 
167 startande och efter avslutad tävling var det prisutdelning för 
DM långdistans och för BDOF:s ungdomsserie 2024. 

Efter prisutdelningarna så var det dags att riva, plocka ner tält och 
övrig utrustning, få in alla kontroller mm från skogen och sortera 
upp materiel. Köra tillbaka material till Bygdegården, förrådet på 
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Lycke och återlämna övrigt lånat material från Idefjordens SK och 
Stångenäs AIS mm. 

EEtttt  ssttoorrtt  ttaacckk  ttiillll  aallllaa  ssoomm  hhjjäällppeerr  ttiillll!!  

Tävlingsledare Arne Långövik 

TTrräänniinnggssllääggeerr  ppåå  TTjjäärrnnöö  
I samband med att DM sprint och DM sprintstafett som hölls i 
Strömstad i maj anordnade vi ett träningsläger för våra 
orienteringsungdomar. Vi hade hyrt ett hus på Tjärnö där vi skulle 
övernatta. På programmet stod sprintträning lördag förmiddag, 
gruppstärkande lekar på eftermiddagen och tacobuffé på stranden 
på kvällen. 

Hela gänget samlade runt klubbflaggan 

Söndag morgon åt vi frukost tillsammans innan vi packade in oss i 
bilarna. I Strömstad väntade den individuella tävlingen först. 
Kvillebyn hade 22 anmälda deltagare, näst största klubben i hela 
tävlingen! Framgångarna lät inte vänta på sig, tre guld, tre silver 
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och fem brons samt flera fina resultat i öppna klasser. På 
eftermiddagen var det sprintstafett och KSK hade fem lag på 
startlinjen, ett i öppen klass och fyra i DM-klass. Banläggningen var 
klurig och flera lag gjorde misstag ute på banan. Tre av våra lag 
lyckades ta sig runt banan på alla sträckor vilket ledde till att laget 
med Ines, Emelia, Tuva och Alexander vann klassen Öppen lätt, 
D/H12-laget med Assar och William, som sprang två sträckor var, 
vann sin klass och D/H50-laget som bestod av Henrik, Monika, 
Mats och Kerstin blev tvåa.  

En fantastisk helg, mysig, trevlig och framgångsrik! / Kerstin B 

DDiissttrriikkttssmmäässtteerrsskkaapp  22002244  
17 Kvillebyare har fått kliva upp på prispallen vid 2024 års olika DM 
i Bohuslän-Dal vilket tillsammans gett 11 guld, 7 silver och 9 brons, 
sammanlagt 27 medaljer varav 5 i stafett! 
Bra jobbat! Medaljörerna är: 
William Johanson, 4 guld och 1 silver, Assar Sand, 4 guld och 1 
brons, Kerstin Burman, 2 guld och 2 silver, Oliver Johansson, 1 guld, 
2 silver och 1 brons, Sixten Sand,1 guld och 1 brons, Sofia Pålsson, 
1 guld, 1 brons, Kristina Gustafsson, 1 guld, Bosse Sandström, 1 
guld, Monika Mathiasson, 2 silver, Sofia Roessner,1 silver och 1 
brons, Tuva Brinkenberg, 1 silver, Harald Roessner, 1 silver, Henrik 
Pålsson, 1 silver, Mats Hugoson, 1 silver, Marcus Pålsson,  
1 brons, Eva Roessner, 1 brons, Erik Treier, 1 brons 

OOrriieenntteerriinnggssrreessoorr  ii  ssyydd--  oocchh  öösstteerrlleedd  
  11 juli kopplade jag och Marita husvagnen för att ge oss ut på en 
dryg två veckors utflykt. Målet var ett par orienteringstävlingar. Den 
första var Hallands 3-dagars i Tvååker. Den andra O-ringens 5-
dagars i Oskarshamn. 

 12 juli: Första tävlingsdagen i Halland. Folk och husvagnar 
strömmar in till ett fält utanför Tvååker i ett varmt och strålande 
väder. Från Kvillebyn kom Kerstin, Roalh, Lina, Peder, Oliver, 
William, Alexander, Emelia, Jimmy, Tuva, Marita och Ragnar. Maria, 
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Oskar och Gustav tävlade också men bodde inte på campingen. Vi 
som bodde på fältet fick klara oss utan framdragen elektricitet. 
Kylskåpet fick kylas med gasol och ljus i vagnen kom från 
batteridrift. Resultaten från första dagens etapp var bra för några 
sämre för andra men alla visade ett gott humör. 

  Nästa dag vaknar jag och Marita och märker att smöret till 
frukosten är väldigt rinnigt. Kylskåpet hade slutat fungera. Över 
med matvaror till Linas kylskåp. Numera är det lagat. Dagen är 
mulen och när tävlingarna slutar idag har det börjat regna. Det 
tilltog på kvällen och på natten ösregnade det vilket gjorde att det 
blev lite lerigt på campingfältet. Varierande resultat på tävlingen. 
Dock fick vi en segrare i vår familj och det var inte Ragnar. 

  Sista dagen i Halland och solen har återvänt. Idag dyker också 
Henrik Pålsson med Sofia och Markus upp. De hade lämnat Pernilla 
på Gekås som låg i närheten och passade på att springa ett varv 
innan hemresa. Efter dagens etapp har Kvillebyn en totalsegrare 
efter tre fina dagsetapper, William i klass H 10. Grattis! Jag och 
Marita hämtar kylvarorna hos Lina och kör i sakta mak genom 
Halland och Småland med Oskarshamn och 5-dagars i sikte. Resten 
av kvillebyarna reste hem för att slicka såren och hämta nya krafter. 

  18 juli: Jag och Marita anländer till O-ringens camping i 
Döderhultsdalen efter några slingor runt i Småland. Vår plats blev i 
en liten slänt. Där hamnade vagnen på sned och jag tittade 
avundsjukt på plana området längre ned på fältet. Förtältet skulle 
upp. Det var gammalt och skört. Ritsch och vi hade en stor reva i 
taket. Fram med silvertejpen och sen hoppas att det håller. Jag tog 
en promenad på kvällen och då blev jag glad att vi fick platsen i 
slänten. Efter ett par dagars regn innan vi kom dit var stora ytor av 
campingen översvämmad. Länspumpar gick men det hjälpte föga 
då bäckar för avrinning var fulla med vatten. När man sedan 
började älta i det här blev inte lukten något vidare. Stackars 
arrangörer som snabbt fick fixa fram reservplatser. Jag hörde 
senare att en del av området för länge sedan hade varit en sjö 
utanför herrgården Fredriksberg i Döderhultsdalen vilket kanske 
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förklarar en del av översvämningen. 

Delar av campingen låg under vatten. 

Resten av gänget, Kerstin, Roalh, Lina, Peder, Oliver, William, 
Alexander, Emelia, Berit och Mats anländer någon dag senare. Olle, 
som tävlar i Preo, och Monika var också anmälda men bodde inte 
med oss på campingen. 

  22 juli: Efter ett par dagar i lugn och ro med fint väder drar nu 
första etappen igång. Bussresa till Målilla. Det börjar fint på 
tävlingen. Två klassegrar till Kvillebyn! Monika i D 65 kort samt 
William i H 10. Traditionen bjuder att segrarna ska dekoreras med 
kransar vid prisutdelningen på kvällen. Nu var goda råd dyra. 
William ringer till farmor som är kvar på campingen. Hon fick rycka 
ut i skogsbrynet och klippte ner lite ekgrenar. Med hjälp av en 
fiskelina som låg i vagnen fick hon ihop en krans. Den blev godkänd 
och var fin. När jag är på väg från duschen möter jag en gråtande 
William. Du har ju vunnit! Vad är problemet? Det hör ju till att 
segraren också bjuder på tårta efter prisutdelningen. Var få tag på 
en tårta ute i skogen vid Målilla? Jag och farmor fixar det bara jag 
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kommer till Oskarshamn snabbt. Vi kastar oss i bilen, in till centrum 
i rusningstrafik, köper tårtan och tillbaka till  
O-ringentorget precis lagom till prisutdelningen.

William Johansson, etappsegrare H10 etapp 1 

William på scenen med krans och på kvällen bjöds det på tårta i 
Kerstins förtält. Då hade vi även bjudit in våra vänner, familjen 
Sand, från Hamburgsund. Tyvärr hade inte Monika möjlighet att 
vara med på prisutdelningen och tårtkalaset. Tråkigt! 
Nu har det börjat regna. Då märker vi att vårt förtält inte var av 
bästa kvalité. Den vattentäta matta vi hade lagt in höll däremot tätt 
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vilket vi märkte på morgonen. Vi hade fått en pool utanför 
ingången. 
  Nästa dag buss till Målilla igen. Inga stora händelser att 
rapportera. 
  24 juli: Idag är det tävlingsfritt. Vi gjorde stan, museum-besök, såg 
eliten springa sprintorientering. 
  25 juli: Tävling strax utanför stan. Kvällen avslutade vi med en 
gemensam pizza-fest. Trevligt! 

26 – 27 juli: Näst sista och sista dagar. Gångavstånd i soligt väder
till start. När resultaten från alla fem etapperna är hopräknade ser 
vi att det är William som lyckats bäst. Han kom tvåa, av 195 
startande, 20 sekunder efter en kille från Schweiz. Men han slog i 
sin tur ytterligare en kille från Schweiz med en minut. Prisutdelning 
på kvällen med alla storfräsare på plats, bl. a. Tove Alexandersson. 
  28 juli: Nu var det bara att packa ihop och bege sig hemåt efter 
fjorton dagar på utflykt. Förtältet rullade jag ihop och tryckte ner i 
en soptunna. Ett nytt är inhandlat för att finnas på plats på 5-dagars 
i Jönköping till sommaren. Hoppas vi ses där.... 

Stort tack till alla som vi fick hänga med i två veckor! 

Marita och Ragnar 

MMåånnggaa  ddeellttaaggaarree  ppåå  OOLL--aakkttiivviitteetteerr  
Under året har klubbens orienterare haft 46 bokförda aktiviteter. 
38 ungdomar, varav nio är nya för året, och 56 vuxna (plus några ej 
bokförda) deltagare har varit med och tränat 2024. Några har varit 
riktigt flitiga och varit med på de flesta aktiviteterna. 

50 personer, 34 vuxna och 16 ungdomar, har gjort 615 
tävlingsstarter under åter vilket är 76 fler än 2023!  De som tävlat 
mest är: 
UUnnggddoommaarr      ((AAnnttaall  ssttaarrtteerr)) 
1 William Johansson 40 
2 Alexander Johansson 36  
3 Oliver Johansson 35 
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4 Emelia Johansson 34  
6 Tuva Brinkenberg 22 
5 Sofia Roessner  20  
6 Einar Roessner  13 
VVuuxxnnaa  
1 Kerstin Burman 46 
1 Roalh Kleveland      46 
3 Lina Johansson  28 
3 Peder Johansson 28 
5 Ragnar Johansson 23 
5 Monika Mathiasson 23(varav 12 preO) 
7 Bosse Sandström 20(preO)      
8 Jimmy Brinkenberg 18  
8 Eva Roessner 18  
10 Olle Mathiasson  15(preO) 
11 Mats Hugosson  13(varav 5 preO) 
PPrree--OO  
Precisionsorienterarana har tävlat på många håll under 2024 och 
har tillsammans startat 59 gånger! 
Så här har de fördelats: 
1 Bosse Sandström 20 starter 
2 Olle Mathiasson  15 
3 Monika Mathiasson 12 
4 Magnus Danielson 7 
5 Mats Hugoson  5 
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Olle Mathiasson ”in action”, O-ringen 2024

KKlluubbbbmmäässtteerrsskkaapp  22002244  
Jimmy Brinkenberg var banläggare för KM som hölls utanför 
Fjällbacka. KSK:s och ISK:s IT-grupp ansvarade för 
sekretariatet. 20 deltagare var anmälda och det fanns tre 
banor. 

För de yngsta deltagarna var det fri starttid och ingen 
tidtagning så alla fullföljande var vinnare! De båda andra 
klasserna hade jaktstart utifrån handikappsystemet som vi 
använt i många år nu. Ett par luriga kontroller och sträckor 
gjorde att flera av löparna såg varandra ute på banan och 
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ledningen skiftade fram och tillbaka men till slut stod Henrik 
Pålsson och William Johansson som klubbmästare.  
UUttddrraagg  uurr  rreessuullttaattlliissttaann::  
UUnnggddoommaarr  mmeedd  sskkuuggggaa    
1 Alexander Johansson 
1 Emelia Johansson  
1 Ines Treier   
1 Lilly Faruga Karldén  
1 Liv Faruga Karldén 
1 Tuva Brinkenberg  
KKllaassss  11,,  HHDD--1144      
1 William Johansson    
KKllaassss  11,,  HHDD1155--  
1 Henrik Pålsson 
2 Markus Pålsson 
3 Erik Treier 

Erik, 3:a och Henrik, 1:a 

UUnnggddoommsssseerriieenn  22002244  
11 ungdomar från Kvillebyn har deltagit i BDOF:s ungdomsserie. 
Tre av dem hamnade på pallen efter avslutad serie. Sofia Roessner 
blev tvåa i D12 och i H10 kom William Johansson på första och 
Assar Sand på andra plats.  

DD1166 7 Sofia Pålsson    ÖÖppppnnaa  bbaannoorr 
HH1166 5 Markus Pålsson Tuva Brinkenberg  
        8 Einar Roessner Alexander Johansson 
HH1144 3 Sixten Sand  Emelia Johansson 
        8 Oliver Johansson 
DD1122 2 Sofia Roessner 
HH1100 1 William Johansson 
        2 Assar Sand 
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BBäässttaa  nnyybböörrjjaarree  
KSK:s bästa nybörjare 2024 har 
ökat sitt tävlande med dryga 
30% från fjolåret. Då var det 
starter med skuggare som gällde 
men från början av hösten 2024 
har det blivit flera tävlingar på 
egen hand och det har gått 
jättebra! 
KSK:s bästa nybörjare 2024   är 
Tuva Brinkenberg!     

VVåårraa  vvaannddrriinnggsspprriisseerr  
Så roligt det är att våra ungdomar börjat klättra uppåt i listan för 
”det stora, digitala, vandringspriset”!
Fem ungdomar har tagit sig in på tiobästalistan mot tre förra året 
så nu måste alla gamlingar se upp på riktigt. 
I år var det ingen tvekan om var priset skulle komma att hamna. 
Hos William Johansson, såklart. Nästan 150 poäng skiljer ettan från 
tvåan! Därefter ser det ut ungefär som det brukar med den 
skillnaden att det i år är 22 personer som nått upp över 100 poäng 
mot 16 efter förra säsongen. 
1 William Johansson 482,23 poäng 
2 Kerstin Burman 338,73 
3 Monika Mathiasson 315,93 
4 Jimmy Brinkenberg 295,15 
5 Assar Sand 279,64 
6 Tuva Brinkenberg 276,04 
7 Oliver Johansson 272,20 
8 Roalh Kleveland 267,23 
9 Sixten Sand  266,26 
10 Henrik Pålsson 251,59 
11 Jan Gustafsson 246,52 
12 Peder Johansson 219,77 
13 Ragnar Johansson 216,79 
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14 Sofia Roessner 196,01 
15 Mats Hugosson 193,11 
16 Markus Pålsson 180,14 
17 Alexander Johansson 132,36 
18 Kristina Gustafsson 131,58 
19 Einar Roessner 128,59 
20 Sofia Pålsson  124,61 
21 Torbjörn Karldén 122,36 
22 Emelia Johansson 100,66 
Därutöver har 25 personer samlat poäng. 

KKeerrssttiinnss  uunnggddoommsspprriiss,,  DDiiaammaanntteenn  22002244  
I år delas diamanten ut för 15:e gången och vinnaren, William 
Johansson, har nått upp till en ny rekordpoäng genom alla år, 223 
poäng mer än förra året, som också var rekordnotering! Även då 
var det William som tog hem den. Den som lyckas få tre 
inteckningar i rad tar hem diamanten för gott så nu blir det 
spännande inför nästa säsong hur poängen kommer att fördelas. 
1 William Johansson 756,06 poäng 
2 Oliver Johansson 406,33 
3 Tuva Brinkenberg 323,40 
4 Assar Sand 302,95 
5 Sixten Sand  276,27 
6 Sofia Roessner 236,01 
7 Markus Pålsson 180,16 
8 Alexander Johansson 172,36 
9 Einar Roessner 168,58 
10 Emelia Johansson 140,66 
11 Sofia Pålsson  134,61 
12 Sven Sand  50 
13 Linnea Lindström 30 
13 Theo Lindström 30 
15 Lilly Faruga Karldén 20 
15 Liv Faruga Karldén 20 
17 Ines Treier 20          William tog hem båda prisen 
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EEnn  llyycckkaadd  hheellddaagg  ppåå  TTaannuummSSttrraanndd  
Fyrtio deltagare samlades på parkeringen vid TanumStrand en solig 
och fin söndag i november. Dagen började med stjärnorientering 
där stora och små tog sig runt bland kontrollerna i varierande fart 
där ungdomarna var de klart snabbaste! 

Efter orienteringen stod ett fantastiskt buffébord uppdukat i 
restaurangen och alla lät sig väl smaka av läckerheterna. Därpå 
följde lite information om framtida aktiviteter i klubben innan det 
var dags för bad. Badet var mycket populärt, framför allt bland 
barnen. Det blev en synnerligen lyckad heldag som möjliggjordes 
tack vare att Peder och Lina upptäckt att det fanns pengar att söka 
genom Svenska Orienteringsförbundet! /Kerstin B 

Några av deltagarna samlade innan start 
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BBoohhuusslläännss  BBäässttaa  1122  ookkttoobbeerr  22002244  
Lördag den 12 augusti var vi medarrangör av trailloppet Bohusläns 
Bästa med start i Havstenssund och mål på TanumStrand. Loppet 
är 22 km långt och går längs havet mestadels på småvägar, stigar, 
över granitklippor och stränder. 
Intresset blev stort för loppet och redan i början av september fick 
man stänga anmälan då taket på 1200 löpare var nådd.  

Starten i Havstenssund Foto Alexander Neimert 

Jag tog på mig rollen som huvudansvarig för KSK och sedan var vi 
ytterligare 6 funktionsansvariga från klubben. Då loppet blev så 
stort behövde vi vara 50 – 60 funktionärer. En månad innan var vi
ca 45 funktionärer och ”jakten” på fler frivilliga var i full gång. Det
var lite trögt att få svar men när det var 2 veckor kvar så fick vi helt 
plötsligt så många ”jag vill hjälpa till” så då var vi totalt 69
funktionärer. Sista veckorna hade vi mycket kontakt med David 
Andersson och Elisabeth Hansson som driver Trailrunning Sweden 
AB. Sista dagarna var det mycket genomgång och uppbyggnad av 
banan, start och målområde. 

Fredag klockan 9:00 var vi 10 st som började bygga upp staket med 
reklambanderoller. Det blev över 200m staket med de som var vid 
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starten i Havstenssund. Klockan 15:00 – 20:00 var
tävlingsexpeditionen, som var bemannad av oss från KSK, öppen. 
Lördag klockan 06:00 var vi ett gäng som var igång och förberedde 
det som inte kunde göras igår. Vid 07:00 öppnade 
tävlingsexpeditionen, parkering mm. 
Strax efter 09.00 avgick första bussarna med löpare ut till 
Havstenssund, det var 12 bussar som körde löparna. 300 löpare i 
varje startgrupp och första gruppen startade klockan 10.00 och 
den sisat gruppen 11:30. Sedan blev det ett långt tåg av löpare från 
start till mål. Den första herren gick i mål 11:19:48 och dam 
11:33:21. Ca 16:50 var sista löpare i mål. 

Målområdet TanumStrand Foto Viktor Winterglöd 

Klockan 17.00 startade avvecklingen av mål-/arenaområdet och 
18:45 var vi klara med vårt åtagande.  
Totalt har vi 69 funktionärer från Kvillebyn SK lagt ner 572 timmar 
på detta arrangemang. 
Tävlingen fick mycket beröm för fin natur, fint arrangerat och 
trevliga och peppande funktionärer utmed banan! 
Så nu laddar vi för lördag den 11 oktober 2025 när nästa Bohusläns 
Bästa arrangeras. 
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Stort tack alla funktionärer som hjälpte till! 

Huvudansvarig från Kvillebyns SK 
Arne Långövik   

GGöötteebboorrgg  IInnddoooorr  
Skogsorientering, Stadssprintorientering, Nattorientering, 
Skidorientering, Precisionsorientering, Bilorientering och 
Mountainbikeorientering. Ja, orientering går att utöva på många 
olika sätt och någon trodde kanske att alla sorter av orientering nu 
var nämnda, men då finns det i alla fall nuförtiden ytterligare en: 
INOMHUSORIENTERING.  

Namnet antyder att det rör sig om orientering inomhus, med 
fördel i ett större hus i flera plan såsom en skola eller ett hotell 
med många trapphus att välja på för att banläggaren ska kunna få 
till kluriga vägval med syfte att förvilla löparen. För den som varit 
med på inomhusträningarna med ungdomsledarna så har det varit 
möjligt att testa på en enklare form av inomhusorientering i 
Hedeskolans idrottshall. På några av de större "vanliga" 
orienteringstävlingarna (t.ex. O-ringen eller Borås O-event) så har 
det under några år funnits möjlighet att testa på denna 
tävlingsform. Då detta också visat sig vara så pass populärt så 
anordnas det sedan några år tillbaka en liga i inomhusorientering, 
Indoor Grand Prix, med deltävlingar runtom i Sverige där det 
helgen 28-29 december 2024 var dags för Göteborg.  

I Rambergsskolan, tävlingsområdet för dagen, hamnade på 
söndagen sex stycken vilsna Kvillebyare som aldrig tidigare testat 
denna tävlingsform. Med utmaningar som nya karttecken, 
enkelriktade löpvägar, labyrinter, trapphus, fem olika våningsplan 
att springa på så fick de delar av hjärnkontoret som gått på 
julledigt gå igång på högvarv för att nå målet. När nödutgången väl 
var nådd så visade det sig dock att alla vara godkända där alla 
kände att det här måste ju göras igen!  
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För att inte göra någon besviken när det är dags att testa så skiljer 
det sig som ni kanske förstått en del mot vanlig skogsorientering. 
Det som inte skiljer sig så mycket är löptiderna där tiderna i H21 på 
den för dagen 4,5 km långa banan var ca 36 min för vinnaren till 
upp emot ca 2 h. När det kommer till barn så är det en väldigt rolig 
form av letande efter kontroller och än mer när det lagts på ljud- 
och ljuseffekter och diverse hinder som för den mer erfarne nog 
kan ses som ännu ett stressmoment att hantera i tävlingen. 
Sammanfattat blev det en väldigt lyckad första inomhustävling för 
oss sex som var med och vi var alla överens om att detta får vi göra 
igen. För att väcka lusten till orientering, kanske som ett 
komplement till den vanliga skolorienteringen eller för nybörjare 
under vinterhalvåret så är den perfekt. Så ta gärna chansen att 
testa inomhusorientering när möjligheten ges!      

/Peder J 

Klubbens hemsida. 
Klubben har nu en ny hemsida och adressen till den är 
www.laget.se/KvillebynsSK  eller googla på Kvillebyns 
SK. 
Det är en huvudsida för klubben med tre undersidor, en 
för vardera Bordtennis, Orientering och Motion. 
Efter en trevande start har det nu tagit form och den 
funkar som en bra anslagstavla för klubben, men 
ambitionen hos dom ansvariga är högre så det kommer 
säkert att hända saker. 
_____________ 
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Medlemsavgiften 

På årsmötet 2024 beslutades höja medlemsavgiften 
för 2025 till 300 kr för vuxna och 150 kr för ungdom 
till och med 16 år.  
För ”passiva” stödmedlemmar som inte deltar i
någon av klubbens kostnadsfria verksamheter är 
avgiften oförändrad 100 kr.   

  Medlemsavgiften insättes 
bankgiro 5639-4117 

Nu finns även möjlighet att betala med swish till 
nedanstående QR kod.

Swisha gärna avgiften för en medlem i taget ! 

Kom ihåg att ange för vem avgiften avser. 



_______________________________ 

     Årsmöte
Klubbens årsmöte hålls torsdagen den 27 februari 
kl. 19,oo  i  Kville Bygdegård (serveringen). 

Ordinarie ärenden 

Vi kommer att berätta om klubbens 
verksamhet 2024 och planerna för 2025. 
Klubben bjuder på något "gott" under 
kvällen ! 

Varmt välkomna ! 

Styrelsen

Huvudsponsor 

Sparbanken Tanum
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